
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

NIEUWSBRIEF 
SEIZOEN 2023– 2024                        NIEUWSBRIEF 6 – SEP’23 

 

Beste leden, vrijwilligers, sponsoren en andere SVBO-aanhangers, 
 

Het vorige seizoen is nog maar net afgesloten en de voorbereidingen voor het nieuwe seizoen zijn alweer in volle gang.  
 

Als we terugkijken naar het laatste seizoen dan kunnen we vaststellen dat dit seizoen in alle opzichten niet alleen een 

geweldig jaar is geweest maar ook erg belangrijk is geweest voor de toekomst van SVBO. Het zal niemand ontgaan zijn 

dat we voor het einde van het seizoen de eerste fase van de verduurzaming hebben mogen afronden. De zonnepanelen 

zijn gelegd en aangesloten zodat de duurzaamheidscommissie de volgende fase kan gaan voorbereiden om er uiteindelijk 

voor te zorgen dat de energiekosten voor de vereniging ook op lange termijn beheersbaar blijven.  
 

Naast de verduurzaming is het jaar 2022-2023 ook in sportief opzicht prima verlopen. De eerste selectieteams op zowel 

zaterdag als zondag en de dames hebben de doelstellingen behaald en zich kunnen handhaven. Voor met name SVBO 

zondag 1 was dit erg belangrijk omdat hiermee is bereikt dat het volgend seizoen ingedeeld wordt in de nieuwe 

competitieopzet waarbij zondag- en zaterdag eersteklassers worden gecombineerd.  
 

Wat zeker niet onvermeld mag blijven is dat dit seizoen eeuwig in de geschiedenisboeken zal komen als hét jaar waarin 

SVBO voor de eerste keer het grootste zaalvoetbaltoernooi van Nederland heeft gewonnen en de Protos Weering bokaal 

in ieder geval een jaar in de kantine mag houden !!!! 
 

Daarnaast is in het afgelopen jaar opnieuw duidelijk geworden dat het ingezette beleid om het aantal leden en vrijwilligers 

op lange termijn minimaal constant te houden zijn vruchten blijft afwerpen. Evenals in voorgaande jaren is het aantal leden 

wederom gestegen tot het hoogste aantal ooit ! De stijging is onder andere het gevolg van de kwaliteit van onze 

jeugdopleiding en de accommodatie in combinatie met een sterk dorpskarakter waarbij naast presteren ook het plezier 

voor alle betrokkenen nooit wordt vergeten. 
 

In het afgelopen jaar is de Stichting Vrienden van SVBO  

erin geslaagd een modern LED-scorebord aan te schaffen.  

Het scorebord zal gebruikt worden voor de wedstrijden van  

zondag1, zaterdag 1, JO19 en de (jeugd)toernooien en  

biedt voor sponsoren ook nieuwe en moderne  

mogelijkheden om hun bedrijf te promoten.  
 

Tenslotte is het onze buurman FC Emmen ook opgevallen  

dat onze accommodatie altijd in goede staat verkeert en is  

onlangs een samenwerking met SVBO aangegaan voor het  

gebruik van onze accommodatie voor de training van de  

jeugd.  
 

Er zijn dus veel belangrijke stappen gezet in het afgelopen  

seizoen en het bestuur wil alle leden, vrijwilligers en  

sponsoren enorm bedanken voor de geleverde bijdrage!! 
 

Ondanks dat we goed zijn voorbereid maar vooraf nooit kunnen weten wat er het komende seizoen allemaal gaat 

gebeuren is één ding zeker; SVBO heeft in de afgelopen 78 jaar bewezen voldoende duurzaam te zijn om geen enkele 

uitdaging uit de weg te gaan ! 
 

Met sportieve groeten,  

René Gerdes, Voorzitter 

 

 

  
Hoofdsponsor vv SVBO 

 

 

Voorzitter René Gerdes tijdens  

uitreiking “Speler van het Jaar” 



 

 

 

 

 

 

  

SVBO Zondag 1 – Seizoen 2023/2024 

Bovenste rij: Tjark Pebesma (verzorger), Lars Slagter, Joep Lambers, Joris Vredeveld, Leon Berens, Rob Deiman, Emiel 

Seigers, Richard Veringa (elftalleider/grensrechter) 

Middelste rij: Robert Bakker (H-sponsor), Michiel Sanders (keeper trainer), Twan Berends, Jordy Egberts, Quentin Brands, 

Niels Wessels, Nick Hidding, Davy Wessels, René Wolbers en Bas Boersma (assistent trainer) 

Onderste rij: Robin Gerlach, Ronald Gerdes, Dylan Wessels, Rik Tuinman (keeper), Mark Timmer (hoofdtrainer), Lennon 

Ebetjes (keeper), Jelmer Scholtens, Sander Boekholt en Stefan Kuper. 

Op de foto ontbreken: Ovaldo van Gils, Reinier de Boer, Twan Waidijk en Kees Hummel (elftalleider) 

CLUB NIEUWS 

www.buo.nu                                               info@buo.nu 

Wijzigingen of aanvragen wedstrijden 
 

Wilt u als trainer of leider graag een wedstrijd organiseren of wijzigen? Meld dit dan bij onze wedstrijdsecretaris Harry 

Scherpen via wedstrijdzaken@vvsvbo.nl of bel 06 54 95 22 23. 
 

Ga dit NIET zelf regelen. Vanwege verantwoordelijkheden bij calamiteiten, toestemming voor toegang en het 

openstellen van faciliteiten dienen deze activiteiten bij het wedstrijdsecretariaat bekend te zijn. 
 

Bij dergelijke aanvragen wordt ook gekeken naar de actuele planning qua bezetting van velden en faciliteiten. 

 

 

mailto:wedstrijdzaken@vvsvbo.nl


  

Onze nieuwe hoofdtrainer: Peter Timmer 

 

 

Peter Timmer en zijn staf op de bank bij vv SVBO 
 

 Volg SVBO op 

 

Peter Timmer zal komend seizoen voor de selectie staan.In het verleden was  

Peter trainer van Valthermond, Bargeres en Drenthina. Na een sabbatical van 

één jaar ziet hij in SVBO een mooie, nieuwe uitdaging. We stelden onze nieuwe 

hoofdtrainer een paar vragen. 
 

Hoe voelt het om terug te zijn bij SVBO? 

Het voelt heel goed om terug te zijn bij SVBO. Ik heb natuurlijk ook een verleden  

bij deze mooie club. Ik heb hier zelf gevoetbald en in de tijd dat ik stage moest  

lopen op de ALO, kon ik ook bij SVBO terecht. Ik heb in die periode nog een  

jeugdplan geschreven. Als je praat over gevoel, het voelde als een warm bad.  

Veel oude gezichten die me weer welkom heetten. Dat voelde heel prettig.  

Een prachtige kantine en een sportpark dat nog steeds voetbal ademt. SVBO is  

een fijne, vriendelijke dorpsclub. Het voelde goed om hier weer binnen te stappen. 
 

Waarom SVBO? 

Om de zaken die ik net beschreef, maar natuurlijk ook vanwege de sportieve  

uitdaging. Het is het eerste jaar voor de eerste klasse met het weekendvoetbal.  

Daar ben ik wel heel benieuwd naar. Het is dan ook lastig om al een doelstelling vast  

te zetten. Dat is van meerdere factoren afhankelijk. Allereerst heeft de selectie best wat nieuwe gezichten erbij gekregen. 

De selectie moet dus ook nog echt gestalte krijgen. Van daaruit moeten we kijken wat mogelijk is. Daarnaast moet blijken 

hoe de verhouding is tussen de zaterdag- en het zondag-team. Pas als we daar meer zicht op hebben, kunnen we gaan 

praten over een reële doelstelling. 
 

Je hebt je hier al een aantal keren laten zien. Heb je al een beetje een beeld van wat je kunt verwachten? 

Als ik puur praat over de selectie, heb ik een redelijk beeld wat ik kan verwachten. Doordat ik vorig jaar geen club heb 

getraind, had ik tijd om af en toe even te komen kijken. Ik heb dan ook redelijk wat wedstrijden kunnen zien. Zoals ik het 

nu kan inschatten, staat hier een behoorlijk stevige organisatie. De faciliteiten zijn goed. Een goede basis is er. 
 

Wat mogen we van jou verwachten? 

Ik ben een trainer die houdt van duidelijkheid. Communicatie is heel belangrijk. Ik probeer duidelijk te communiceren naar 

mijn spelers en verwacht dat ze dat ook naar mij doen. Ik vind ook dat de groep op de hoogte moet zijn van wat er speelt. 

Als een speler zich afmeldt, vertel ik ook voorafgaand aan de training waarom een speler er niet is. Als een speler 

geblesseerd is, wordt dat ook verteld. Dan ga ik in gesprek met de fysio over hoe we deze speler weer fit kunnen krijgen. 

Een andere uitdaging is de communicatie tussen Zondag 1, Zaterdag 1 en de jeugd. Ik ben een trainer die nauw contact 

heeft met de tweede selectie en de jeugd. Bij SVBO is 

echter sprake van een unieke constructie. Het is dus 

belangrijk dat we daar goede afspraken maken over 

hoe we gaan communiceren. 
 

Ik hou ook van een goede voorbereiding. Zo raadpleeg 

ik mijn contacten om de tegenstander te analyseren. 

Indien mogelijk ga ik zelf kijken of sturen we iemand 

anders naar een tegenstander. Wat we in de hand 

kunnen hebben, moeten we ook zeker in de hand 

willen hebben. Het liefst speel ik verzorgd voetbal, 

maar het kan zijn dat dit soms niet mogelijk is. Daarom 

laat ik me ook niet uit over een specifieke speelstijl. 

Dat is ook weer afhankelijk van de groep die we 

hebben en soms ook hoe de tegenstander speelt. 
 

Een duidelijk verhaal. Wil je nog iets kwijt? 

Eigenlijk alleen maar dat ik er heel veel zin in heb. Laat 

alles maar beginnen! 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bedankt René Gerdes / Orgon! 

  

Op 24 augustus en 26 augustus is weer het bekende en zeer populaire Orgon Voetbaltoernooi georganiseerd. Dit 

jaarlijkse toernooi wordt gehouden in de voorbereidingsperiode van de competitie, zodat de (nieuwe) hoofdtrainers hun 

selecties kunnen bekijken en spelers kunnen testen. De organisatie zorgt er ieder jaar voor dat er voldoende clubs uit de 

directe regio van Emmen meedoen. Zo zijn spannende derby’s gegarandeerd! 
 

Het toernooi in 2023 was de 10e en laatste editie die gesponsord is door Orgon Administratie en Advies. Orgon biedt 

MKB-bedrijven en non-profit organisaties ondersteuning op het gebied van administratie, belastingen, 

verbetermanagement en bedrijfseconomische vraagstukken. De afgelopen 10 jaar heeft het bedrijf van oprichter en 

eigenaar René Gerdes, ons jaarlijkse toernooi niet alleen financieel ondersteund, maar ook meegeholpen het vorm te 

geven en te laten uitgroeien tot het grote toernooi dat het geworden is.  
 

René en alle collega’s van Orgon: Bedankt voor de jarenlange inspiratie en ondersteuning! 
 

Dit betekent ook dat we op zoek zijn naar een nieuwe naamgever en sponsor van dit mooie toernooi! 
 

Welk bedrijf of organisatie wordt de nieuwe hoofdsponsor van dit toernooi en verbindt haar naam meerjarig aan 

het evenement? 
 

In ruil krijgt de sponsor veel (sociale) media aandacht in aanloop en na afloop van het toernooi en ook tijdens het toernooi 

zijn er veel reclame-uitingen op het sportterrein aanwezig. Interesse? Neem dan contact op met stichting@vvsvbo.nl.  
 

René Gerdes van 

Orgon Administratie en Advies 

 

 

 Volg SVBO op 



Sinds juli dit jaar heeft SVBO geïnvesteerd in een prachtig nieuw scorebord. 

Het scorebord is een LED-scherm die maar liefst 5.00 x 3.00 meter groot is. 
 

LED-schermen geven een scherp beeld waardoor zowel de speeltijd als  

tussenstand goed te lezen zijn. Een ander bijkomend voordeel is dat een  

LED-scherm de mogelijkheid geeft om afbeeldingen en animaties te tonen.  

Hierdoor wordt het een interactief scherm en kunnen bijvoorbeeld de clublogo’s  

en eventuele doelpuntenmakers met een foto getoond worden. 
 

Ook biedt het LED-scherm tijdens de wedstrijd ruimte voor sponsor-uitingen.  

Dit vormt dan direct de meest in-het-oog-springende plek voor sponsoren  

om zich op ons sportpark te presenteren.   
 

 

IN SEIZOEN 2023-2024 KRIJGT U ALS SPONSOR MAAR LIEFST  

        30% KORTING OP ALLE SPONSORUITINGEN OP HET LED-SCHERM!  

 

Geïnteresseerden kunnen zich melden via: 

sponsoring@vvsvbo.nl of bel 06-52665157 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Nieuw LED-scherm scorebord 

Bennie Wolbers: al vele jaren een bekend gezicht langs onze velden! 

Wie kent ‘m niet in de gemeente Emmen? 

Dat zijn er maar weinig! 
 

Fotograaf en verslaggever Bennie Wolbers is al vele jaren 

langs de sportvelden in het noorden van Nederland te 

vinden. Ook vaak bij vv SVBO. 
 

Bennie besloot eerder dit jaar, na 35 jaar, de camera, pen 

en microfoon neer te leggen. Althans, professioneel dan, 

want het bloed kruipt toch waar het niet kan gaan…. en hier 

en daar worden nog steeds foto’s gemaakt. 
 

Maar langzaam is Wolbers toch bezig overal een punt 

achter te zetten. En dat zijn nogal wat punten, want naast 

zijn journalistieke werk voor streekomroep ZO!34, maakte 

hij artikelen, verzamelde hij sportuitslagen en maakte hij 

foto's voor (lokale) kranten en meerdere omroepen. Ook 

organiseerde hij de sportverkiezing van de gemeente 

Emmen.  

Voor SVBO maakte heeft hij ook veel foto’s en verslagen en 

heeft hij bijgedragen aan de presentatiegidsen.  
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ACTIVITEITEN 

Het nieuwe seizoen staat voor de deur….. 

 

Waar we begin juli hebben afgesloten met een supergezellig vrijwilligersfeest, is het vizier nu alweer gericht op het 

komende seizoen. In de zomervakantie hebben we als activiteitencommissie zijnde het programma weer opgezet. Dat 

neemt niet weg dat er misschien nog wel meer wordt georganiseerd dan dat we tot nu toe op papier hebben staan. De 

Super Saturdays plannen we nooit van tevoren in, daarvoor wachten we altijd even de schema’s af. Afgelopen seizoen 

hebben we ook bij de laatste thuiswedstrijd van het eerste elftal een zanger en zangeres ingehuurd. Ook dat was weer 

een groot succes. Laten we hopen dat we dit seizoen er ook weer iets moois van kunnen maken.  

 

Het eerste wat op de planning staat, is de Grote Clubactie. We willen nogmaals benadrukken dat dit echt een hele 

belangrijke actie is voor de club. Elk jeugdlid krijgt vijf loten mee. Deze vijf loten dienen ze te verkopen. Helaas hebben we 

nog wel eens jeugdleden (of ouders) die hier slordig mee om gaan of ze weigeren te verkopen. We snappen dat het voelt 

als een verplichting die opgelegd is vanuit de club, maar als gekeken wordt naar wat alle materialen kosten, is het een 

kleine moeite voor elk jeugdlid en daarmee kunnen we wel de kosten, dus contributie drukken.  

 

Even een kleine indicatie: elke trainingsbal kost al ongeveer € 30. Aangezien we ongeveer 215 jeugdleden hebben, kan 

men nagaan hoeveel trainingsballen we moeten hebben (‘elk kind verdient een bal’) en hoeveel geld daar in omgaat. Een 

nieuw trainingsdoel kost, afhankelijk van de grootte, tussen de € 600 en € 1.500. Dan is het verkopen van 5 loten van € 3 

toch zeker niet te veel gevraagd? 

 

We gaan met de JO13 t/m JO15 een stadiontour 

doen in de Kuip (info volgt). In eerste instantie is de 

datum vastgezet met de afdeling rondleidingen van 

de huidige landskampioen. Na de winterstop wordt 

deze bevestigd. Het kan zijn dat er nog iets 

ingepland wordt, vandaar de datum even onder 

voorbehoud. Later meer nieuws hierover. Houd 

daarom ook zeker de website, Facebook en 

Instagram van SVBO in de gaten.  

 

Mochten er nog nieuwe, leuke ideeën zijn,  

laat het weten! 
 

 

Veel succes en plezier in het seizoen 2023/2024 
 

Activiteitencommissie vv SVBO 

Woord vanuit de Activiteiten Commissie 

  
Hoofdsponsor vv SVBO 

 

 

 
STADION-TOUR



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

23 sep Start Grote Clubactie (GCA) 

14 okt Uiterlijke inleverdatum loten GCA 

24 nov Sinterklaasviering 
20/21/27/28 nov 

+ 4/6 dec 
Knieperties bakken 

8 dec Kerstbingo 

9 dec Knieperties verkopen/uitlevering 

15 dec Kerstkaarten 

5 jan Nieuwjaarsreceptie 

24 februari Rondleiding Feijenoord – De Kuip 

voor JO13 t/m JO15 

22 mrt Paasbingo 

29 mrt Paaskaarten 

Mei Sponsor Obstakelloop 

8 juni JO13 t/m JO15 Toernooi 

15 juni JO07 t/m JO11 Toernooi 

28-30 juni SVBO Voetbalfeest  
Vrijwilligersavond 

 

Bekijk met regelmaat de website, Instagram en/of Facebook om op de hoogte te blijven. 

N.B.: Alles onder voorbehoud. Door wijzigingen in bijvoorbeeld het speelschema kunnen er wijzigingen in de 

activiteitenagenda optreden. 

ACTIVITEITEN 

ACTIVITEITEN KALENDER SEIZOEN 2023-2024 

  
Hoofdsponsor vv SVBO 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

Beste spelers/leiders en trainers, 
 

Vorig seizoen heeft onze wedstrijdsecretaris meer dan 140 wedstrijden moeten verplaatsen, waaronder vele wedstrijden 

door afzeggingen van onze eigen teams. Wij gaan er vanuit dat als spelers zich aanmelden voor een teamsport, ze daar 

ook in hun agenda rekening mee houden.  

 

We hebben in het bestuur daarom helaas moeten besluiten dat we met ingang van de (beker)competitie van het seizoen 

2023-2024 onderstaande maatregelen voor alle teams gaan hanteren. Dus zowel senioren- als jeugdteams. 

Onderstaande geldt voor afzeggingen vanuit het eigen team. Indien een tegenstander afzegt, gelden deze maatregelen 

niet. 
 

Maatregelen bij afzeggingen van wedstrijden: 

 

• Bij één keer afzeggen/verzoek om verplaatsing: geen maatregelen. 

• Bij een tweede afzegging/verzoek om verplaatsing: waarschuwing. 

• Bij een derde afzegging/verzoek om verplaatsing: € 100 boete. Deze zal geïnd worden via het contributiesysteem en 

verdeeld worden over alle spelers van het team zoals deze ingeschreven staan in Sportlink. 

• Bij een vierde afzegging/verzoek om verplaatsing: het team wordt opgeheven en uitgeschreven bij de KNVB. 

Eventuele boetes zullen worden verdeeld onder alle spelers van het team zoals deze ingeschreven staan in 

Sportlink en geïnd via het contributiesysteem. Indien mogelijk zullen de spelers worden verdeeld over andere teams. 

Dit is echter geen toezegging omdat het kan zijn dat andere teams al voldoende spelers hebben. 
 

Zoals eerder vermeldt: bovenstaande is van toepassing vanaf de eerste wedstrijden van de bekercompetitie.  

 

Met vriendelijke groet, Bestuur vv SVBO 

 

Dringend bericht vanuit het bestuur 

  
Hoofdsponsor vv SVBO 

 

 

 Volg SVBO op 



  

Per ingang van seizoen 2023-2024 heeft SVBO een overeenkomst gesloten met  

FC Emmen waarmee is afgesproken dat een deel van de jeugd van FC Emmen  

op de sportvelden van SVBO gaat trainen. Dit zal in eerste instantie gaan om één   

seizoen. Daarna gaan beide clubs kijken of dit zal worden verlengd.  
 

Het gaat om de oudere jeugd van FC Emmen die overdag trainen. Voornamelijk  

’s ochtends en in het begin van de middag. Dit zijn namelijk de momenten dat de  

velden van SVBO niet bezet zijn. Daarnaast is er de mogelijkheid om ook  

oefenwedstrijden op het sportpark van SVBO te gaan spelen. Dit zal per  

wedstrijd worden bekeken. 
 

SVBO en FC Emmen hebben al jaren goed contact met elkaar en deze  

overeenkomst is daar een goed voorbeeld van. 
 

 

FC Emmen is blij met deze overeenkomst omdat er gebruik gemaakt kan  

worden van goede velden en een fantastische accommodatie. Ook biedt 

SVBO mooie schone kleedkamers, een nette kantine en vooral fijne 

vrijwilligers die aanwezig kunnen (en willen) zijn tijdens deze trainings-

uren. Ook vindt FC Emmen het verduurzamingstraject waar SVBO mee 

bezig is belangrijk. 

 

Voor SVBO betekent het naast extra inkomsten wanneer er gebruik 

gemaakt wordt van de kleedkamers en de kantine, dat er ook geleerd kan 

worden van het hogere trainings- en wedstrijdniveau. De topsport 

instelling en mentaliteit zal vaker op ons sportpark te vinden zijn. Iets wat 

onze spelers en trainers zal motiveren en wat aantrekkingskracht kan 

uitoefenen op spelers en trainers van buitenaf.        

  

 

Jeugd van FC Emmen traint bij SVBO 

 

Om onze (jeugd-)leden goede omstandigheden te bieden zoals doelen in verschillende maten, goede ballen en deelname 

aan leuke toernooien zijn we elk seizoen afhankelijk van de beschikbare financiële middelen. Sponsoring en donaties dus. 

Deze sponsorgelden komen veelal van de bedrijven in de regio. Maar ook als particulier kun je onze vereniging een 

financieel handje helpen!  
 

Voor slechts € 50,- per jaar, dat is dus inclusief de BTW, steun ook jij onze jeugdafdeling. Je komt dan met jouw eigen 

naambordje bij de “Club van Vijftig” te hangen in de kantine van onze vereniging. Dus geef je snel op via 

sponsoring@vvsvbo.nl      

 

 

 

 

 Wil jij onze club extra steunen? 

Kom dan bij de Club van Vijftig! 

  
Hoofdsponsor vv SVBO 
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Deze nieuwsbrief is mede mogelijk gemaakt door: 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Eerste fase verduurzamingsplan afgerond 

Hoofdsponsor vv SVBO 

 

 

Eind vorig seizoen heeft SVBO de eerste fase van het verduurzamingsplan afgerond. In totaal zijn er 147 zonnepanelen  

gelegd en aangesloten, 24 stuks op het schuine dak van het clubgebouw en maar liefst 123 op de kleedkamers. Hiermee 

is onze vereniging zelfvoorzienend in haar stroomvoorziening en wordt een deel terug geleverd aan het elektriciteitsnet. 
 

Ook zijn verschillende ruimtes waaronder de kleedkamers en een deel van het dak extra geïsoleerd, wat inhoudt dat het 

gebouw de kou langer buiten kan houden en de warmte ook langer binnen blijft. Dit zal aanzienlijk schelen in de 

energiebehoefte en dus de stookkosten van onze vereniging. 
 

De duurzaamheidscommissie is nu de volgende fase van het plan aan het voorbereiden om er uiteindelijk voor te zorgen  

dat de energiekosten voor de vereniging ook op lange termijn 

beheersbaar blijven.  
 

In deze volgende fase worden verschillende opties bekeken zoals 

bijvoorbeeld een warmtepomp. Hierin wordt door de duurzaamheids-

commissie advies van experts ingewonnen. 

 

 

 

 

Zonnepanelen op het 

dak van het clubgebouw 

 

Zonnepanelen op het 

dak van het clubgebouw 

 



 

 

  

In deze editie van de nieuwsbrief geven we graag wat extra aandacht aan onze hoofdsponsor van de jeugdafdeling HPB Gevelisolatie 

en Stukadoors. We zijn in gesprek met mede-eigenaar Berend Berken. 
 

Wat doet HPB Gevelisolatie en Stukadoorsbedrijf nou precies? 

Berend legt uit: “Bedrijven en particulieren kunnen bij ons terecht voor alle diensten op het gebied van buitengevelisolatie en 

buitenstucwerk. Het maakt niet uit of de klant een nieuwe woning wil bouwen of de bestaande woning wil renoveren, wij kunnen de 

volledige gevelisolatie en stucwerk aan de buitenzijde verzorgen. 

 

Wat is de kracht van het bedrijf? 

“HPB heeft jarenlange ervaring in het vakgebied en we leveren kwaliteit” vertelt Berend. Hij vervolgt: “Ook zijn we vanaf het eerste 

moment zeer betrokken. We schuiven in een zo vroeg mogelijk stadium bij het project aan en denken mee met de klant. We geven 

advies over de verschillende systemen, welke materialen er gebruikt worden en wat er eventueel afgestemd moet worden met andere 

partijen.” 

 

Hoe is jullie relatie met SVBO? 

Berend lacht en reageert: “SVBO is Barger-Oosterveld en de basis van HPB ligt in Barger-Oosterveld, heel simpel”. Hier wordt aan 

toegevoegd: “We vinden het belangrijk dat wij als bedrijf een bijdrage leveren aan het verenigingsleven. Iedereen moet lekker kunnen 

sporten en met elkaar in contact kunnen komen. Dat is heel belangrijk voor de levendigheid in het dorp.” 

 

Jullie zijn al jaren hoofdsponsor van de jeugd. Waarom? 

Ook hier wordt even gelachen door Berend en hij antwoordt als volgt: “Toen Wouter en ik vroeger in de E-tjes en F-jes speelden 

liepen wij al in tenues en trainingspakjes met HPB erop. Daarnaast is het antwoord simpel: De basis ligt bij de jeugd! Geen jeugd, geen 

toekomst. Er is niks mooiers op een sportvereniging dan de reuring en het plezier van sportende of spelende kinderen. Iets wat wij 

vroeger zelf al bij SVBO mochten ervaren.  

 

Nog een laatste vraag of opmerking: 

“Ja. Ik wil graag nog even kwijt dat ik de aanschaft van het grote LED-scherm echt geweldig vind! Wat mooi dat onze club dit soort 

dingen voor elkaar krijgt. Wij hebben ons ook direct aangemeld om erop te staan en ik hoop dat veel meer sponsoren dat gaan doen!. 

 

Bedankt Berend Berken voor het interview en we wensen HPB Gevelisolatie en Stukadoors veel zakelijk succes!       
 

Nieuwbouw of renovatie?  
..en op zoek naar gevelisolatie of een stukadoor voor de buitengevel? 

 
 

 

 

 

 

 

 

Sponsor in het zonnetje:  

HPB Gevelisolatie en Stukadoors 
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Deze nieuwsbrief is mede mogelijk gemaakt door: 

 


